

Referat styremøte Vang OL

Tid: 18.juni 2023 kl 20

Sted: Hos Jan Ola. Mina på teams



Til stede: Jan Ola, Håkon, Mina, Øivind og Ingvild (referent)

1. Referat forrige møte og andre referater.

- Oppfølgingspunktene fra forrige møte blir ivaretatt i andrepunkter i møtet.
- Møte med Mjøs-o 31.mai om tildelte midler fra Lotteri- og stiftelsestilsynet. Ingvild deltok og orienterte om møte.
- O-laget har fått tilsendt referat fra møte i Hamar Idrettsråd. Det ble tatt opp problemstilling med kart som o-klubbens anlegg. Dette må Vang o-lag følge med på.

2. Status økonomi

a. Resultat så langt i år

- Resultatet så langt i år er et underskudd på 95 000,- En del av dette er startkontingent fra egne løp som skal faktureres ut til klubbene (39 000 (pinesprinten), 12 000 (Myrsprinten)), og egenandel for egne løperes startkontingent som løperne selv skal betale (30 000). Sett bort i fra dette er underskuddet på 20-30 000 så langt i år.
- Pinesprinten gikk med et lite overskudd på ca 12-15 000,-

b. Hvordan fungerer regnskapsføringen

- Regnskapsprogrammet fungerer bra, men krever noe kompetanse om regnskap.
- Lisens på programmet forlenges etter prøveperioden på tre måneder.

c. Rekruttering av kasserer

- Dette må tas opp så fort som mulig etter sommerferien.

d. Egenandel

- Einarbusamling dekkes av den enkelte familie

e. Tilsagn om penger

- 30 000,- for kart på Grefthenmoen, Tippemidler.
- 120 000,- for kart på Gåsbu, Tippemidler. Dette blir ikke ferdig i år, og vi trenger en plan for hvordan kartet skal bli ferdig. Jan Ola og Pål følger opp.
- 46 000,- til Stolpejakt fra kommunen (Jan Ola sjekker opp med kommunen om Hamar O-klubb har søkt om det samme.)
- 7 200,- driftstilskudd fra Hamar kommune
- 39 000,- til Stolpejakt fra fylkeskommunen (sammen med Hamar o-klubb)
- 15 000,- fra Toten Sparebank til prosjekt. Vi må tagge et/flere innlegg på facebook med totensparebank. Ingvild følger opp.
- 10 000,- fra Sparebankstiftelsen Hedmark. Her må det lages en rapport. Øivind lager et forslag til rapport. Vi tagger et innlegg på facebook med @sparebankstiftelsen Hedmark. Ingvild følger opp.
- 5000,- til opplæring fra Hamar kommune. Vi har hatt opplæring i tidtaking fra Ringsaker på tidtaking. Jan Ola tar kontakt med Jon Anders for å finne ut prisen.

- 5000,- overnatting for barn og ungdom fra NOF. Kan brukes KM-overnatting. Kan utvides til å inkludere integrering (2000 kr ekstra)
- 5000(?),- for kurs i kart og kompass fra NOF. Voksen opplæring. Få til en trening med grunnleggende opplæring for foreldre. Planlegges til første ordinære trening i august. Kan utvides til å inkludere integrering (2000 kr ekstra)
- 5000,- for aktivitet for innvandrere fra NOF. Jan Ola følger opp hva som ligger i dette.
- Til **Skolekart** fra NOF
 - (a) 5000 fra nytt kart
 - (b) 4500 for oppdatering av 3 skolekart

3. Innkjøp av utstyr og klær

- Ny innkjøpsrunde av klær. Ingvild hører med Ragnhild, og prøver å få en ny bestillingsrunde så fort som mulig
- EKT-utstyr. Det er behov for å bytte ut noen enheter. Vi står kanskje i en brytning mellom «vanlig» EKT og touch-free. Det er dumt å investere i EKT hvis det er på vei ut. Materialforvalter Anders Skjeset hører med NOF om hva de tror. Om vi ikke får noe klart svar fra dem avventer vi, og kjøper minst mulig nytt nå.
- Ny PC til kartforvaltning. Vang o-lag trenger ny pc for å forvalte kartene. Styret godkjenner dette. Jan Ola kjøper inn.

4. Kart

- a. Skolegårdskart. Ola Dåsnes reviderer skolekart. I prioritert rekkefølge; Ridabu, Ingeberg, Lovisenberg og Lunden. Jan Ola lager avtale med Ola. (Se under økonomi for tilskudd fra NOF)
- b. Status Gåsbu. Jan Ola og Pål følger opp med Terje Gudbrandsen. Dette kartet skulle vært ferdig.
- c. Gode treningskart. Vi bør se på nye områder for flere gode treningskart.
 - Greftenmoen – bør dette kartet revideres?
 - Ilseng – det kan være aktuelt å tegne kartet på nytt, dersom det skal bli bra.
 - Det er noen fine områder nord for Kongsvegen opp mot Vang Auto, som kan være aktuelt å kartlegge for trening
 - Rognåsen – det er fint på toppen og kan være et aktuelt treningsterreng. Mulighet for å trene skråli litt lengre ned.
 - Lagerå – område vi kan se på på sikt.
 Styret setter et mål om to nye områder til høsten.

5. Sportslig

- a. Treninger status - hva gjør vi videre og hva har vi lært? Håkon Dåsnes og trenerne har hatt et evalueringsmøte. Treningene i vår har i det store og hele fungert bra. Det har vært positivt å ha med Ringsaker OK.
 - 15 år og eldre: Denne gruppa er ikke så mange og trenger litt ekstra fokus utover høsten. Her er opplegget og oppfølging før og etter økt viktigst.
 - 11-14 år: Denne gruppa har hatt god deltagelse, og noen erfaringer er at:
 - (1) Korte o-tekniske runder fungerer bra. Da kan løperne få litt ekstra utfordringer, når de ikke beveger seg så langt.

- (2) Det har vært positivt å ikke ha med foreldre ut i skogen.
- (3) Det må fortsatt, kontinuerlig i høst, jobbes med å bygge nye relasjoner i gruppa og bli kjent på tvers av klubber og interne grupperinger.
- 7-10 år:
 - (1) Dina fra Hamar OK har vært med som trener i vår. Det har fungert veldig bra, men hun har ikke mulighet til høsten. Det sjekkes med Ringsaker om de kan stille med en trener i denne gruppa.
 - (2) Til høsten må 9 og 10 åringene få litt ekstra fokus i gruppa, da noen av dem har opplevd at aldersspennet i gruppa er litt stort. Det er planlagt noen tiltak.
- b. Miljøtiltak
 - Klubbturen til KM i august.
 - (1) Håkon sjekker med Toten Troll om hva som er opplegg for de opp til 13 år på søndag.
 - Nighthawk. Mjøs-o har opplegg og vi oppfordrer våre løpere til å være med på dette.
 - Ringsaker inviterer til Skolla 2-dagers. Det er lagt ut info på hjemmesiden og facebook.
- 6. Myrtrampen status
 - Løypeleggere: Ola og Kristoffer. De har fått kart. Håkon bistår med løypelegging.
 - Må i dialog med Vang Jakt og Fiske for å sikre at det ikke er skyting. Jan Ola sjekker opp.
 - Info må ut så fort som mulig, og senest i starten av juli.
 - Sikre læring ved å ha en erfaren og en ung i par.
 - Løpsleder: Mina og en erfaren. Jan Ola sjekker med Vegard.